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                       Kołobrzeg, dnia 4 listopada 2020 r. 

BRM.0002.29.2020.K 

Protokół Nr 29/2020 

 

z XXIX sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 4 listopada 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady rozpoczęto 4 listopada 2020 o godz. 09:00,  
a zakończono o godz. 12:47 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała Nr 

XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Wiceprzewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji  

w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej 

Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii 

Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko 

komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

3) w sprawie opłaty prolongacyjnej, 

4) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata 2021 – 2027, 

5) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2021”, 

6) w sprawie sprzedaży działki numer 204/30 obręb 17 oraz działki  

numer 204/31 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji 

podmiotowych przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez 

Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
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7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXIX sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 28/2020 z XXVIII sesji, która odbyła się w dniu 7 października 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczyło 21 radnych Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni uczestniczący w zdalnych obradach: 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. Izabela Zielińska 

21. ZIĘBA Łukasz 



3 
 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXIX sesji.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Prezydent Miasta z dnia 26 października 
2020 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2020 r. poz. 713) do porządku obrad XXIX sesji w punkcie 3 jako podpunkt 7 
wprowadził projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której głos zabierali: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła dwa wnioski formalne  
o zmianę porządku obrad. 
Pierwszy wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad, jako punkt 1a projektu 
uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 
Drugi wniosek dotyczył wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
opłaty prolongacyjnej ujętego w punkcie 3 podpunkt 3. 

 Pan radny Jacek Kalinowski, który w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowania nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad. 
Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią Prezydent Miasta o treści: 
wprowadzenie do porządku obrad XXIX sesji projektu uchwały zmieniającego uchwałę  
w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg. Pani Prezydent zaproponowała ująć ten projekt uchwały, jako punkt 1a porządku 
obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 
sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. Przewodniczący poinformował, że ten projekt 
uchwały został ujęty, jako punkt 1a porządku obrad ze względu na posiedzenie 
Kolegium RIO w Szczecinie. 
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Drugi wniosek formalny Pani Prezydent Miasta o zmianę porządku obrad polegający 

na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 3  

w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego poprzez wycofanie projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 3 

porządku obrad w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana radnego Jacka 

Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: wprowadzenie do porządku 

obrad XXIX sesji projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Grotto, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 
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ustawowego składu Rady dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg. Ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 3 jako 

podpunkt 8. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

    1a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu 

           finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2020 – 2030, 

3) w sprawie opłaty prolongacyjnej, 

4) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich 

Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata 2021 – 2027, 

5) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2021”, 

6) w sprawie sprzedaży działki numer 204/30 obręb 17 oraz działki  

numer 204/31 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu, 

7) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód, 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji 

podmiotowych przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez 

Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 1a. – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków  
i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg.  
 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za tym 
projektem uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub w głosowaniu poprze 
projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze go w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg:  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIX/413/20 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 

sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg.  

 
Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta złożyła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją zostało 

złożone także w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3  

podpunkt 1 porządku obrad. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Przewodniczący Rady  
i zarazem członek Komisji Budżetowo – Gospodarczej, który przekazał, że Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek.   
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji, który przekazał, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji, która przekazała, że Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 
bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub ze zrozumieniem 
podchodzi do zaproponowanych zmian spowodowanych głównie pandemią i uważa, 
że te zmiany są racjonalne i Klub będzie głosował za projektem uchwały.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub również podchodzi ze 
zrozumieniem do przedstawionego projektu, ale mają w odniesieniu do pewnych 
wydatków wątpliwości. Klub uważa, że szereg wydatków inwestycyjnych powinno 
być kontynuowane. Przewodniczący dodał, że Klub wykazuje zrozumienie dla 
oszczędności, które są w tym projekcie uchwały zaproponowane i dlatego Klub 
wstrzyma się od głosu.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub przeanalizował przedstawione założenia 
zmian w budżecie na 2020 rok i stwierdził, że one są dynamiczne spowodowane 
pandemią. Dochody są uszczuplone o ponad 18 milionów złotych i w ślad za tym 
zostały uszczuplone wydatki, dlatego Klub w pełni popiera zmiany zaproponowane 
przez Panią Prezydent Miasta i będzie głosował za projektem uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której głos zabierali: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan Robert Cieciora – Prezes Zarządu Spółki KTBS 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan Romuald Kociuba – Naczelnik Wydziały Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miasta 

Kołobrzeg 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIX/414/20 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2020 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2030 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Przewodniczący Rady  
i zarazem członek Komisji Budżetowo – Gospodarczej, który przekazał, że Komisja 
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  
o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji, który przekazał, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

3. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji, która przekazała, że Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 
bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od 
głosu.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2030: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIX/415/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2030. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej został wycofany  

z porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących  

w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o.  

na lata 2021 – 2027 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. Pani Prezydent zgłosiła także autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na zmianie oznaczenia i nazwy 3 tabeli będącej załącznikiem do uchwały, której 

brzmienie jest następujące: 

„Tabela 3 Uzasadnienie celowości ponoszonych nakładów finansowych”. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Przewodniczący Rady  
i zarazem Członek Komisji, który przekazał, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały wraz z autopoprawką. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji, który przekazał, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz z autopoprawką i wnioskuje do Rady o jej podjęcie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz  
z autopoprawką. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan Paweł Hryciów – Prezes Zarządu Spółki Miejskie Wodociągi i Kanalizacja  

w Kołobrzegu 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent 
Miasta polegającą na zmianie oznaczenia i nazwy 3 tabeli będącej załącznikiem do uchwały, 
której brzmienie jest następujące: 
  „Tabela 3 Uzasadnienie celowości ponoszonych nakładów finansowych”.  

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Trafas 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta 

Następnie Przewodniczący zarządził nad projektem uchwały w sprawie wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących  

w posiadaniu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o.  

na lata 2021 – 2027 wraz z przyjętą autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 
Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 
Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto 
 
NIEOBECNI (1)  Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIX/416/20 
w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  
i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji w Kołobrzegu sp. z o.o. na lata 2021 – 2027. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2021”, 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Autopoprawka Prezydent Miasta o treści: 

W § 7 punkt 2 w miejsce: 

„zlecanie realizacji zadań na zasadach określonych w ustawie z dnia 25 czerwca 2010 r.  

o sporcie (Dz. U. z 2020 r. poz. 1133) oraz uchwale Nr XI/133/11 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 31 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 

sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg” 

proponuję zapis: 

„zlecanie realizacji zadań na zasadach określonych w ustawie z dnia 25 czerwca 2010 r.  

o sporcie (Dz. U. z 2020 r. poz. 1133) oraz podjętej na jej podstawie uchwale Rady Miasta 

Kołobrzeg w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 

Miasto Kołobrzeg.” 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka  
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

Komisje procedowały nad projektem uchwały bez autopoprawki, która została zgłoszona  
w trakcie sesji. 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
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 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent 
Miasta o treści: 
W § 7 punkt 2 w miejsce: 

„zlecanie realizacji zadań na zasadach określonych w ustawie z dnia 25 czerwca 2010 r.  

o sporcie (Dz. U. z 2020 r. poz. 1133) oraz uchwale Nr XI/133/11 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 31 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 

sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg” 

proponuję zapis: 

„zlecanie realizacji zadań na zasadach określonych w ustawie z dnia 25 czerwca 2010 r.  

o sporcie (Dz. U. z 2020 r. poz. 1133) oraz podjętej na jej podstawie uchwale Rady Miasta 

Kołobrzeg w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 

Miasto Kołobrzeg.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 
Prezydent Miasta. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
„Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi 
na rok 2021” wraz z przyjętą autopoprawką Prezydent Miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 



13 
 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIX/417/20 w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto 

Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2021”. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 204/30 

obręb 17 oraz działki numer 204/31 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  

w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i go poprze projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki 

numer 204/30 obręb 17 oraz działki numer 204/31 obręb 17 położonych przy ul. Kolumba  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 



14 
 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIX/418/20 

w sprawie sprzedaży działki numer 204/30 obręb 17 oraz działki numer 204/31 obręb 17 

położonych przy ul. Kolumba w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu da vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
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obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIX/419/20 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód. 
 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie skargi przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

Pani Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały. Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że sprawa poruszana  
w skardze powinna trafić do Komisji Rewizyjnej. Pan radny zapowiedział, że kontrola 
w tej sprawie zostanie zaplanowana w propozycjach planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2021 rok.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

z zapisem w § 1 – Uznaje się za bezzasadną skargę ……………. na działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg, dotyczące bezprawnego pobierania opłat za postój pojazdów  

w kołobrzeskiej strefie płatnego parkowania w wyniku nieprawidłowego oznakowania miejsc 

parkingowych w strefie. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIX/420/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej wykorzystanych 

dotacji podmiotowych przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 

roku oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych 

przez Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli kompleksowej wraz z projektem 

uchwały i wnioskami przedstawiła Pani radna Danuta Wilk – Kierownik Zespołu Kontrolnego 

Komisji Rewizyjnej.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona  

Grędas - Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent w swoim 

stanowisku nie wniosła uwag do wniosku pierwszego Komisji Rewizyjnej, natomiast 

negatywnie zaopiniowała wniosek drugi dotyczący zwiększenia dotacji podmiotowej na 

działalność statutową MBP. Stanowisko zostało również przedstawione w formie pisemnej  

i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk– Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub jest całym sercem za 
postulatami zgłoszonymi przez Komisję Rewizyjną, ale postulat drugi proponuje 
przenieść na lepsze czasy, kiedy budżet miasta będzie w lepszej kondycji. Na 
zakończenie Przewodniczący Klubu poinformował, że Klub poprze projekt uchwały z 
wnioskiem Nr 1 Komisji Rewizyjnej. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że oba wnioski Komisji 
Rewizyjnej są ze sobą powiązane i Klub poprze projekt uchwały wraz ze 
sprawozdaniem. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który przekazał, że Klub przy drugim wniosku Komisji 
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Rewizyjnej zagłosuje za jego odrzuceniem ze względu na sytuację związaną z 
pandemią i budżetem.  

 
Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabierali według kolejności zgłoszeń 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowania nad wnioskami Komisji 

Rewizyjnej z kontroli. 

 

Wniosek Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Kołobrzeg o szersze rozpropagowanie wszelkich 

wydarzeń organizowanych przez bibliotekę miejską na rzecz lokalnej społeczności w lokalnej 

prasie, radiu i mediach społecznościowych oraz ścisłą współpracę z organizacjami 

pozarządowymi oraz szkołami podstawowymi i ponadpodstawowymi. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz  

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1)   Maciej Bejnarowicz 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Nr 1 Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wniosek Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Kołobrzeg o zwiększenie dotacji podmiotowej na 

działalność statutową Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kołobrzegu. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku Nr 2 

Komisji Rewizyjnej.  

 

W związku z przyjęciem przez Rade jednego wniosku, Przewodniczący zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez Miejską 

Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku wraz z przyjęciem sprawozdania  

z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez Miejską Bibliotekę 

Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 
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Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIX/421/20 w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez 

Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku wraz z przyjęciem 

sprawozdania z kontroli kompleksowej wykorzystanych dotacji podmiotowych przez 

Miejską Bibliotekę Publiczną im. Galla Anonima w 2019 roku. 

Punkt 5 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł od punktu 6 porządku 

obrad. 

 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Jacek Wożniak złożył trzy zapytania: 
1) w sprawie odkupienia po cenach hurtowych chryzantem od kołobrzeskich przedsiębiorców 
2) w sprawie wysokości procentowej dodatków motywacyjnych 
3) w sprawie wsparcia kołobrzeskich kupców. 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący przekazał następujące informacje: 
„Przy punkcie 7 porządku obrad w programie eSesja zostały dołączone nw. dokumenty: 

 Pismo Fundacji „Ogon Do Góry” z dnia 21.10.2020 r. w sprawie ich projektu „Bądź 
człowiekiem podaj łapę – Etap II” do Budżetu Obywatelskiego. Powyższą sprawą 
zajmowała się Komisja Komunalna na posiedzeniu w dniu 28 października 2020 r. 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 27.10.2020 r. przekazała Informację o realizacji 
zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2019/2020. 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia 23 października 2020 r. 
przesłał do Rady Miasta informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez Radnych Rady Miasta Kołobrzeg w terminie do 31 maja 2020 r. 
według stanu na dzień 31 grudnia 2019 r.  

 Prezydent Miasta pismem z dnia 28 października 2020 r. przedłożyła do Rady Miasta 
informację o złożonych do niej oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

 Zarządzenie Nr 156/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 26 października 2020 r. 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

 Propozycje terminów sesji Rady Miasta Kołobrzeg w roku 2021. 

  W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 13 
października 2020 r. zostały ogłoszone: 

1) poz. 4470 - UCHWAŁA NR XXVIII/401/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 
7 października 2020 r. zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji celowych z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na przedsięwzięcie 
inwestycyjne w zakresie wymiany źródeł ogrzewania służące ochronie 

powietrza. Uchwała weszła w życie 28 października 2020 r. Jest to 
zmiana Uchwały Nr XXVII/381/20 z dnia 9 września 2020 r. 

2) poz. 4472 - UCHWAŁA NR XXVIII/403/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
7 października 2020 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2020 r. 

3) poz. 4476 – UCHWAŁA NR XXVIII/407/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
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 7 października 2020 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 
ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, 
za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz za usługi 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Uchwała weszła w życie 28 października 2020 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia  
14 października 2020 r. poz. 4495 została ogłoszona UCHWAŁA NR 
XXVIII/406/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 7 października 2020 r. w sprawie 
określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg. Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dna 26 
października 2020 r. powiadomiła, że na posiedzeniu w dniu 21 października 
2020 r. wstępnie zbadała tą uchwałę i w ocenie Kolegium RIO uchwała budzi 
wątpliwości, co do zgodności z prawem, w szczególności z art. 27 ust. 2 ustawy z 
dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie oraz art. 221 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 r. o finansach publicznych. Rada Miasta na dzisiejszej sesji dokonała 
zmiany tej uchwały.” 

Dokumenty wymienione przez Przewodniczącego Rady stanowią załącznik do protokołu. 

W tym punkcie głos zabrała Pani radna Izabela Zielińska w sprawie sesji i Pan radny 
Krzysztof Plewko w sprawie terenów w Podczelu oraz Pani Ewa Pełechata – Zastępca 
Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, która udzieliła odpowiedzi Panu radnemu 
Krzysztofowi Plewko. 
 
Punkt 7 – zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIX sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski                   

 

Osoba sporządzająca protokół Danuta Nowak 


